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Protokoll 5/2024 
 

Tid Måndagen den 14 oktober 2024 kl. 13.30 – 15.00 

Plats Gamla biblioteket, Tekniska nämndhuset 

Justering §§ 1-8 

Lena Huss Gunnar Slätt 

Närvarande 

Ledamöter 
Lena Huss, ordföranden (Funktionsrätt Stockholms stad/ÅSS) 
Jessica Smaaland, vice ordföranden (DHR) 
 
Gunilla Anegren (Funktionsrätt Stockholms stad/R) 
Gunnar Slätt (Funktionsrätt Stockholms stad/FHDBF) 
Johanna Bäckar (Funktionsrätt Stockholms stad/Neuro Stockholm) 
Lena Nisula Wester (Funktionsrätt Stockholms stad/SRF) 

Tjänstemän 
Rådets sekreterare Fabian Lind samt föredragande Sabina Korkmaz 
§ 6, Therese Sundström § 7 och Johan Pihl § 7 från trafikkontoret.  
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§ 1 
Val av justerare 

Beslut 
Rådet utser Gunnar Slätt att tillsammans med ordföranden Lena 
Huss justera dagens protokoll. 
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§ 2 
Dagordningen fastställs 

Beslut 
Dagordningen godkänns med tillägg att § 5 utgår. 
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§ 3 
Föregående protokoll 

Beslut 
Rådet godkänner protokoll nr 4/2024 som läggs till handlingarna. 
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§4 
Inkomna skrivelser och protokoll 

Beslut  
Rådet lägger skrivelserna till handlingarna. 

Sammanfattning 
Rådet tar del av följande inkomna protokoll: 

Protokoll 4/2024 från kommunstyrelsens råd för 
funktionshinderfrågor den 9 september 2024 
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§5 
Trafiksituationen i Gamla stan 
Punkten utgår. 
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§6 
Inför verksamhetsplan 2025 för trafiknämnden 

Beslut  
Rådet tackar för informationen. 

Sammanfattning 
Sabina Korkmaz från staben, trafikkontoret presenterar sig och sitt 
uppdrag och ger en kortare beskrivning av de viktigaste aspekterna 
av budget samt det kommande arbetet med trafiknämndens 
verksamhetsplan 2025 med fokus på tillgänglighet för personer med 
funktionsnedsättning. Följande är några exempel: 

-Stadsmiljön ska vara tillgänglig för alla, oavsett funktionsförmåga. 
Nämnden ska arbeta utifrån såväl jämlikhetsperspektiv som 
jämställdhetsperspektiv och ska särskilt beakta behov hos barn och 
äldre samt inkludera medborgardialoger i sitt arbete. 

-Tillgänglighetsperspektivet ska integreras i verksamheten. 
Nämnden ska undanröja hinder för dem som tar sig fram med 
rullstol, rullator eller barnvagn och ge hög prioritet för ökad 
trafiksäkerhet för oskyddade trafikanter, i synnerhet vid skolor, 
förskolor, olycksdrabbade gång- och cykelstråk, gatuarbeten samt 
vid idrottsanläggningar och andra miljöer där barn och unga rör sig 
i trafiken. Gatorna ska göras mer barnvänliga genom lägre 
hastigheter, trafiksäkerhetsåtgärder och fler gångfartsområden. 

-Fler sittbänkar ska uppföras längs stadens promenadstråk. 

Rådet tackar för dragningen och vill framföra det även är önskvärt 
att uttalat nämna personer med synnedsättning i skrivningarna. 

Rådet ger vidare ett medskick om att det är bra att se till att nya 
sittbänkar har armstöd så att det blir lätt att ta sig upp efter att ha 
suttit på dem. Det är också önskvärt att bänkarna inte är för låga. 

Sabina tackar för inspelen och tar med sig rådets synpunkter.  
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§7 
Upphandling av offentliga toaletter 

Beslut  
Rådet tackar för informationen. 

Sammanfattning 
Therese Sundström från ekonomiavdelningen och Johan Pihl från 
stadsmiljöavdelningen, trafikkontoret presenterar status för det 
pågående arbetet med upphandling av offentliga toaletter. 

Nuvarande avtal omfattar 93 toaletter uppdelade på två leverantörer, 
JCDecaux och Danfo och majoriteten av dessa går ut sista mars 
2025. Pågående upphandling syftar till att sluta avtal med ny 
leverantör när nuvarande avtal gått ut. Det finns även ytterligare 23 
urinoarer och fyra stycken toaletter som ägs av staden. Den här 
upphandlingen omfattar inte dessa. 
 
Therese och Johan beskriver tidplanen för upphandlingen och var 
kontoret befinner sig just nu. Kontoret har tagit till sig medskick 
från tidigare möte med rådet samt med Mag- och tarmförbundet. 
Therese och Johan upplever att samarbetet med rådet varit bra och 
menar att rådet kommer att bli nöjda när upphandlingen är klar. 
Kontoret kommer att bjuda in rådet att delta i utvärderingen. 
Ordföranden och vice ordföranden i rådet kommer under tiden 
arbetet med upphandlingen pågår att involveras utöver de ordinarie 
mötena med rådet. 
 
Therese och Johan beskriver vidare hur kontoret arbetar med 
översyn av placering av toaletter kopplat till snittbesök per dag. 
Rådet diskuterar förslag på placeringar. 
 
Rådet framför att i fall det är så att nya toaletter kommer att behöva 
byggas är det önskvärt att det inte blir något stort tidsglapp mellan 
det gamla och nya avtalet som medför att det inte finns några 
toaletter på plats under en period. 
 
Therese svarar att kontoret instämmer och tar med sig frågan. 
 
Rådet tackar för en informativ dragning och vill särskilt betona hur 
värdefullt det är att vara med och följa detta arbete. 
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§8 
Övriga frågor 
Inga övriga frågor. 

Vid protokollet 

 
Fabian Lind 
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